
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 29. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 970
Vil ministeren redegøre for, at han i lyset af færre antal passagerer over Sto-
rebælt, jf. DSB's regnskab for 1. halvår 2014, vil arbejde for at indsætte mere
pålideligt togmateriel, så der kan transporteres flere passagerer, eller om mi-
nisteren mener, at det ikke er nødvendigt at indsætte mere togmateriel over
Storebælt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 15. september 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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